
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1222
Vil ministeren redegøre for, om der findes løsninger, der kan gemme e-mails for 5 og
10 år eller for evigt, således at ministeriernes mails kan rekvireres f.eks. til brug for
kommissioner? Der henvises til: https://www.dr.dk/nyheder/politik/politisk-flertal-kraever-
lovaendring-efter-sag-om-slettede-mailbokse-mailbokse-skal

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Dehnhardt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Morten Dahlin
formand
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